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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.16.1.2025.JG/4 

 

Protokół Nr 59/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 09:01, zakończenie o godz. 10:07 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 

 Członkowie Zarządu – Aldona Bilska – Kokosińska, Leokadia Gugała, Grzegorz Idec 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu Stalowowolskiego 

 Iwona Kozioł – Skarbnik Powiatu Stalowowolskiego  

 Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi 

 

Osoby zaproszone: 

 Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 

 Katarzyna Wieprzęć – Naczelnik Wydziału Transportu 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont  

w budynku Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż kostki 

brukowej pochodzącej z rozbiórki. 

5. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce 

– Rzeczyca Długa. 
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6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem o przyznanie 

nagrody Podkarpackiego Kuratora Oświaty za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej dla Pana Mariusza Potasza Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. 

Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem o przyznanie 

nagrody Podkarpackiego Kuratora Oświaty za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej dla Pana Jacka Bożka Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania Nagród dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski za wysokie wyniki w nauce i osiągnięcia uzyskane w 

roku szkolnym 2024/2025. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do wykonania części zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu 

Kolbuszowskiego. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie sprawozdania finansowego powiatu 

stalowowolskiego za rok 2024. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

12. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień  

30 kwietnia 2025 r. punktu: 

 Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia  

do wykonania części zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu Kolbuszowskiego. 

13. Przyjęcie protokołu Nr 58/2025 z dnia 17 kwietnia 2025 r. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 59. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

 na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   
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Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem porządku obrad. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont  

w budynku Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo - Wychowawczych w Stalowej Woli zwrócił się  

do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na remonty w budynku Bursy, polegające na: 

- wykonaniu naprawy powierzchni dachu nad kuchnią – uszczelnienie pasa nadrynnowego, 

- remoncie nadproża na balkonie na III piętrze Bursy, które w wyniku przecieków z dachu uległo degradacji,  

- remoncie wejścia bocznego do Biblioteki Publicznej, które z powodu znajdującego się nad nim 

nieszczelnego daszku spowodowało odklejenie się płytek oraz zniszczenia betonowej konstrukcji schodów. 

Ponadto nieszczelny daszek powoduje wnikanie wilgoci do wewnątrz budynku, 

- wykonaniu aneksów kuchennych na trzech piętrach. 

Koszt remontu zgodnie z kosztorysem przedstawionym przez Dyrektora to ok. 61 074,00 zł brutto. Placówka 

w swoim planie budżetowym ma zabezpieczone środki na remonty w wysokości 70 000 zł. 

Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, iż wydział Inwestycji  

i Mienia Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek Dyrektora. 

 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/330/2025 w sprawie wyrażenia zgody na remont  

w budynku Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż kostki 

brukowej pochodzącej z rozbiórki. 

Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że Powiat Stalowowolski prowadzi inwestycję pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601R  

ul. Komisji Edukacji Narodowej”. W trakcie realizacji inwestycji pozyskano z rozbiórki kostkę brukową 

nadającą się do ponownego wbudowania. Do Starostwa Powiatowego wpłynął wniosek osoby fizycznej 

zainteresowanej zakupem w/w kostki. 
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Po konsultacji telefonicznej z Zarządem Dróg Powiatowych w Stalowej Woli ustalono koszt kostki 

brukowej na 8,00 zł netto/m2 (9,84 zł brutto). 

Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, iż wydział Inwestycji  

i Mienia Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/331/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż kostki 

brukowej pochodzącej z rozbiórki. 

 

Ad. 5. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa. 

Poprzedni właściciel działki wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu o zgodę na zakup ogrodzenia 

z działki o nr ewidencyjnym 441/6 położonej w obr. 0009 Rzeczyca Długa w gminie Radomyśl nad Sanem, 

które stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej  

tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R Modliborzyce – Rzeczyca Długa w m. Rzeczyca Długa”. 

Zaproponowana kwota za ogrodzenie z płaskowników stalowych na betonowym cokole  

o dł. ok. 27 m to 2 500 zł (wycena ogrodzenia z operatu szacunkowego – 15 400,00 zł). 

Jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, trudno 

będzie znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu co jest 

nieekonomiczne. Dlatego najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów ogrodzenia 

poprzedniemu właścicielowi. 

Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek i zaproponował sprzedaż 

ogrodzenia za kwotę 3 700 zł brutto.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził zgodę  

na sprzedaż ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce – Rzeczyca Długa za kwotę 

3 700 zł brutto. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o przyznanie nagrody Podkarpackiego Kuratora Oświaty za osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej dla Pana Mariusza Potasza Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji, następnie Starosta 

Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 59/332/2025 w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o przyznanie nagrody Podkarpackiego Kuratora Oświaty za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej dla Pana Mariusza Potasza Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o przyznanie nagrody Podkarpackiego Kuratora Oświaty za osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej dla Pana Jacka Bożka Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. 

Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji, następnie Starosta 

Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 59/333/2025 w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o przyznanie nagrody Podkarpackiego Kuratora Oświaty za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej dla Pana Jacka Bożka Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki  

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania Nagród dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski za wysokie wyniki w nauce i osiągnięcia uzyskane  

w roku szkolnym 2024/2025. 

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji informując,  

że zgodnie z § 3 ust. 4 Uchwały VII/39/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 24 września 2024 r.  

w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania stypendiów i nagród dla uczniów szkół ponadpodstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski, zmienionej Uchwałą Nr XIII/86/2025 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 12 marca 2025 r., wnioski o przyznanie Nagrody składa się do dnia  

20 kwietnia w danym roku szkolnym dla uczniów liceum ogólnokształcącego i technikum klas programowo 

najwyższych.  Złożono 32 wnioski, w tym:  

 -  9  wniosków - I LO 

 - 13 wniosków - ZS 2 

 - 10  wniosków - ZS 3 

Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji zaznaczyła, że wszystkie wnioski uczniowskie 

spełniają co najmniej jedno z następujących kryteriów: 

1) uzyskali w wyniku klasyfikacji końcowej średnią ocen co najmniej:  

a) w liceum ogólnokształcącym – 5,30; 
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b) w technikum i branżowej szkole I stopnia – 5,00. 

2) są laureatami lub finalistami olimpiad, konkursów, turniejów wiedzy o zasięgu      

ogólnopolskim lub międzynarodowym. 

§ 3 ust. 6  w/w uchwały  stanowi, że Nagrody przyznaje Zarząd Powiatu.  

       

         Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji wskazała iż w załączeniu do uchwały umieszczono 

wykaz uczniów - kandydatów do Nagrody. 

 Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 59/334/2025 w sprawie przyznania Nagród dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski za wysokie wyniki w nauce i osiągnięcia uzyskane w roku szkolnym 

2024/2025. 

 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do wykonania części zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar 

Powiatu Kolbuszowskiego. 

Projekt uchwały omówiła Katarzyna Wieprzęć – Naczelnik Wydziału Transportu informując,  

że w myśl postanowień art. 7 ust. 1 pkt 3 lit. b ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r.  

o publicznym transporcie zbiorowym, organizatorem publicznego transportu zbiorowego właściwym ze 

względu na obszar działania lub zasięg przewozów jest powiat, któremu powierzono zadanie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na mocy porozumienia między powiatami na linii komunikacyjnej albo 

sieci komunikacyjnej w powiatowych przewozach pasażerskich, na obszarze powiatów, które zawarły 

porozumienie.  

Rada Powiatu w Kolbuszowej w dniu 23 kwietnia 2025 r. podjęła uchwałę nr XI/73/2025  

w sprawie powierzenia Powiatowi Stalowowolskiemu części zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego. Powyższe, ma na celu zapewnienie mieszkańcom tych dwóch samorządów skomunikowania  

z siedzibą Powiatu Stalowowolskiego. Ustalono, iż w ramach powierzenia, będzie realizowana linia 

komunikacyjna nr M401 relacji Stalowa Wola – Wilcza Wola przez: Burdze, Przyszów, Laski (obejmująca 

swym przebiegiem obszar powiatu stalowowolskiego i powiatu kolbuszowskiego). Przedmiotowa linia 

komunikacyjna jest wykazana w Planie Transportowym Powiatu Stalowowolskiego w wariancie 

międzypowiatowym, jako linia możliwa do realizacji po zawarciu stosownego porozumienia. Wspólna 

komunikacja pomiędzy powiatami ma zapewnić dostęp do ośrodków zdrowia, zakładów pracy oraz 

jednostek oświatowych.   

Mając powyższe na uwadze, podjęcie uchwały jest zasadne.  
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 Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 59/335/2025 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do wykonania części zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu 

Kolbuszowskiego. 

 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie sprawozdania finansowego powiatu 

stalowowolskiego za rok 2024. 

Projekt uchwały omówiła Iwona Kozioł – Skarbnik Powiatu, następnie Starosta Stalowowolski 

zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/336/2025 w sprawie sprawozdania finansowego powiatu 

stalowowolskiego za rok 2024. 

 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiła Iwona Kozioł – Skarbnik Powiatu, następnie Starosta Stalowowolski 

zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/337/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

 

Ad. 12. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień  

30 kwietnia 2025 r. punktu: 

 Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia  

do wykonania części zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu Kolbuszowskiego. 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie punktu  

do porządku obrad XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień  

30 kwietnia 2025 r. omówił Starosta Stalowowolski, następnie zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego  

o wprowadzenie do porządku obrad XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej  

na dzień 30 kwietnia 2025 r. punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do wykonania części zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego na linii komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu Kolbuszowskiego. 

 

Ad. 13. Przyjęcie protokołu Nr 58/2025 z dnia 17 kwietnia 2025 r. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić 

uwagi dotyczące protokołu Nr 58/2025 z dnia 17 kwietnia 2025 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 

Starosta zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Protokół Nr 58/2025 z dnia 17 kwietnia 2025 r. został przyjęty. 

 

Ad. 14. Wolne wnioski. 

Grzegorz Idec, Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego zwrócił się z prośbą w imieniu radnego 

Marka Olejarza, który na ostatnim posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa poprosił 

o wsparcie Ochotniczej Straży Pożarnej w Przyszowie i zakup dodatkowego wyposażenia dla tej jednostki 

OSP (np. defibrylator AED, piła z wysięgnikiem). Grzegorz Idec zaznaczył, że 4 maja 2025 r. obędą się 

uroczystości w Przyszowie przekazania samochodu. Wyjaśnił, iż powiat stalowowolski nie partycypował  

w koszty zakupu tego pojazdu stąd też on zwraca się z niniejszą prośbą. Zarząd Powiatu zobowiązał się 

przeanalizowania prośby pod względem formalnym i finansowym i ustalenia możliwości udzielenia 

wsparcia w porozumieniu ze Skarbnikiem Powiatu i z Sekretarzem Powiatu. 

Poza tym Grzegorz Idec, zwrócił się z kolejną prośbą w imieniu innego radnego Jacka Jańca, który  

na tym samym posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa poprosił aby w ramach 

funduszy Powiatu Stalowowolskiego wygospodarować stałą kwotę, którą można by przeznaczyć na imprezę 

towarzyszącą o charakterze rolniczym, podczas corocznie organizowanych na terenie Gminy Bojanów  

„Dni miodu”.  Zarząd postanowił rozważyć przedmiotową propozycję na jednym z kolejnych posiedzeń,  

po uzyskaniu w tym zakresie stanowiska naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa.  

Leokadia Gugała, Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego poinformowała, że 26  kwietnia 2025 

r. o godz. 16.00  w Urzędzie Gminy w Radomyślu nad Sanem odbędzie się promocja książki Teresy Kowalik -

Gąski „Nasz Stary  Nadsański Radomyśl”. 

 

Ad. 15. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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Protokołowała:   

Joanna Grzybowska 

Janusz Zarzeczny 

 

Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


